
深 圳 市 云 之 光 科 技 有 限 公 司
地址:深圳市光明区玉塘街道田寮社区宝山路19号晔明模具工业园A栋

ILENS229-R17371-90-24H1-NH-S

ADD:  Building A, Yeming Mould Industrial Park, No. 19 Baoshan Road, Shenzhen, Guangdong, China

Tel(电话): 0086-755-23003651        Email(邮箱): ilenstech@outlook.com

产品类型/Product Type: 路灯透镜/Street Light Lens
产品材质/Product Material: PC
产品认证/Product Certification: ROHS
尺寸/Size: Φ173*71.4*9.23mm
LED: 3535、5050
角度/Beam Angle(FWHM): 90°
应用/Application: 路灯、隧道灯/Street Lighting、Tunnel Lamp
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注意/Attention
储   存: 不要储存在多尘的地方,或暴露在腐蚀性环境中.
Storage: Do not store in dusty place, or expose under corrosive environment.
接    触: 请勿徒手接触镜头表面. 请使用手套触摸镜片.

Touching: Do not touch the lens surface with hand but use gloves .
清    洁: 仅在必要时清洁镜片. 只能使用温和的肥皂、水和软布. 请勿使用任何商业清洁溶剂.

Cleaning: Clean lenses only if necessary. Use only mild soap, water and soft cloth. Do not use any commercial cleaning solvents.
工作环境中镜片温度控制在-40℃~+80℃.

The temperature of the lens in the working environment ：at -40℃~+80℃.
储存环境要求, 温度：0℃~40℃   湿度：30%~95%.
Storage environment ：temperature:0℃~40℃ humidity:30%~95%.
使用镜头前,请勿打开包装,以免灰尘污染.
Don't open the package to avoid dust pollution before using.
避免阳光直射,以免造成老化、变色、裂变等不良影响.

Avoid direct sunlight to avoid Aging, discoloration, fission and other adverse effects．
请勿使用酸性或碱性溶剂接触产品,以免发生化学反应.
Do not use acidic or alkaline solvents to touch the product to avoid chemical reactions．

配光曲线/Light distribution curve 


